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Zápis ze 8. zasedání Akademického senátu 

č. j.  UKFaF/506314/2024 

konaného dne 25. 9. 2024 od 14:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: doc. Boušová Iva, Cápayová Mária, Čech Petr, Čech Stanislav, doc. Červený Lukáš, 
dr. Doseděl Martin, dr. Hradiská Breiterová Kateřina, Mgr. Hrdinová Iva, Janovcová Hana, dr. 
Jirkovský Eduard, dr. Kastner Petr, doc. Krátký Martin (od 15:49), Kučerová Eliška, dr. 
Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, Ptačin Tomáš, Mgr. Reguli Adam, Mgr. Sedláček 
Patrik, doc. Sklenářová Hana, dr. Vokřál Ivan, doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, prof. Šimůnek Tomáš (do 15:20) doc. Kučera Radim, prof. 
Nachtigal Petr, prof. Nováková Lucie, prof. Štaud František (do 15:20), prof. Zimčík Petr, Ing. 
Vlčková Lenka (připojena online) 
 
Hosté: Dezham Amir, Mgr. Matějka Lukáš, Ing. Navrátilová Lucie 
 
Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 
 
Omluveni: dr. Bárta Pavel, Klusák Ondřej, doc. Malý Josef 
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Vystoupení vedení FaF UK 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

5. Podmínky pro přijetí do bakalářského, magisterského a navazujícího magisterského 

studijního programu pro akademický rok 2025/2026, akreditovaných v českém jazyce 

6. Podmínky pro přijetí do magisterského a navazujícího magisterského studijního 

programu pro akademický rok 2025/2026, akreditovaných v anglickém jazyce 

7. Odlišné podmínky přijetí do magisterského studijního programu Farmacie pro 

akademický rok 2025/2026 v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých 

školách, a dále dle čl. odst. 3 Řádu přijímacího řízení UK pro přijetí uchazečů do 

studijního programu Farmacie 



8. Předběžné podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 

programech na FaF UK pro akademický rok 2025/2026 

9. Výpůjčka prostor v budově Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové za účelem 

provozování kantýny 

10. Různé 

 
 
 
1. Zahájení 

Místopředsedkyně Akademického senátu FaF UK Hana Janovcová ve 14:02 zahájila 8. 

zasedání senátu. Na úvod přivítala senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  

 

Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátorky pro zasedání byly určeny Mária 

Cápayová a Eliška Kučerová, zápis provedla Ivana Dvořáková. 

 

 

2. Schválení programu 

S navrženým programem 8. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu. Ze strany senátorů 

nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí bodů, a proto 

místopředsedkyně AS FaF UK Janovcová vyzvala senátory k hlasování o jeho schválení.  

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK schválil program 8. zasedání. 

 

 

3. Vystoupení vedení FaF UK 

Doc. Roh /děkan fakulty/: 

• Gratulace RNDr. Anetě Kholové, Ph.D., k zisku Dimitris N. Chorafas Prize, která je 

určena nejlepším absolvujícím doktorandům v oborech inženýrských věd, přírodních 

věd a medicíně.  

o Cena je udělována Nadací Dimitrise N. Chorafase ve spolupráci s izraelským 

Weizmannovým vědeckým institutem od roku 2014 a dr. Kholová je již čtvrtým 

držitelem z Farmaceutické fakulty v Hradci Králové.  

o Dr. Kholová absolvovala doktorský studijní program Bioanalytické metody pod 

vedením prof. Šatínského. 

• V rámci národní výzvy Mezisektorová spolupráce vyhlášené Ministerstvem školství, 

mládeže a tělovýchovy v rámci Operačního programu Jan Amos Komenský (OP JAK) 

získal podporu projekt ATEBIO (Pokročilé techniky pro biomedicínskou diagnostiku). 

o Klíčovými partnery jsou Ústav analytické chemie Akademie věd ČR (žadatel), 

výzkumný tým Katedry analytické chemie FaF UK, Fakultní nemocnice v Hradci 

Králové a společnosti WATREX Praha, s. r. o., a Elphogene, s. r. o. 

• Projekt PharmDr. Alejandra Caraza, Ph.D., s názvem “Ovlivnění kinetiky vápníku jako 

možný terapeutický postup v léčbě a prevenci zvýšené aktivace krevních destiček” byl 



přijat k financování v prestižní vnitrouniverzitní soutěži PRIMUS. Tato soutěž probíhá 

každoročně od roku 2017 a je určena k podpoře špičkových mladých vědeckých 

pracovníků a pracovnic při zakládání a rozvoji nových vědeckých skupin a laboratoří 

působících na Univerzitě Karlově. 

• Pokračují přípravy oslav 55. výročí založení Farmaceutické fakulty UK, které se budou 

konat 25. října 2024.  

o Součástí programu bude i Kulatý stůl k tématu vzdělávání farmaceutů za účasti 

prof. PharmDr. Markéty Marvanové, Ph.D., současné děkanky School of 

Pharmacy na Pacific University v Oregonu.  

o Večerní společenský program bude probíhat v Petrof Gallery, a to díky 

významné podpoře sponzorů, s nimiž vedla jednání proděkanka pro vnější a 

mezinárodní vztahy prof. Lucie Nováková. 

• Poděkování celému realizačnímu týmu akce Noc vědců, která se uskuteční v pátek 27. 

září 2024. 

• Počty studentů nastupujících do 1. ročníku jsou téměř shodné s počty studentů 

v loňském akademickém roce. 

• S počátkem akademického roku budou pokračovat jednání ohledně připravované 

změny studijního plánu studijního programu Farmacie, a to mj. s Komisí pro zajišťování 

kvality výuky a Studijní komisí AS FAF UK. 

• V poslední době výrazně pokročila jednání týkající se dílčích problémů s uznáním 

našeho vzdělávání v Jižní Koreji tamními úřady. Jednalo se např. o nepochopení vztahu 

mezi uznáním profesní kvalifikace a členstvím v ČLnK či systému našich praxí. 

o Do složitých jednání se zapojila i Univerzita Karlova, Ministerstvo školství, 

mládeže a tělovýchovy, Ministerstvo zdravotnictví i prezident České republiky. 

Velké poděkování patří prof. Nachtigalovi a kolegům z Katedry sociální 

a klinické farmacie. 

• Dne 23. září 2024 se konalo první setkání k vědě, doktorskému studiu a projektům na 

FaF UK. Tyto schůzky jsou určeny k prezentaci novinek v doktorském studiu a vědě, ale 

i nových výzev. Poděkování Oddělení grantové podpory a strategického rozvoje 

a Vědeckému oddělení i jejich proděkanům za organizaci. 

• Byla odevzdána sebehodnotící zpráva pro pětileté hodnocení tvůrčí činnosti na 

Univerzitě Karlově.  

o Poděkování kolegům pod vedením prof. Šimůnka a prof. Slanaře (1.LF), díky 

kterým vznikl tento rozsáhlý dokument, jenž bude schvalovat všech pět 

lékařských fakult UK, následně Vědecká rada UK a samotní hodnotitelé. 

• S účinností od 1. 1. 2025 bude aktualizováno Opatření děkana č. 13/2024 Systematické 

hodnocení technicko-hospodářských pracovníků a pracovníků dělnických profesí na 

FaF UK. Perioda hodnocení bude zkrácena ze 3 let na 2 roky z důvodu centralizace 

procesu univerzitou. 

• Mephared 2 

o Koncem října by měla být dokončena hrubá stavba a dosaženo nejvyššího bodu 

stavby, s čímž se pojí oslava tzv. glajchy. Organizace akce se ujaly stavební 

společnosti BAK & SYNER a nyní je v jednání konkrétní prosincový termín. 



o Po sérii jednání ohledně financování předložila J. M. rektorka Univerzity 

Karlovy prof. Králíčková nový návrh vnitrodohody, podle níž by se mělo dělit 

financování nákladů projektu Mephared 2 mezi obě hradecké fakulty 

a Univerzitu Karlovu. Základní nastavení počítá s dělením 25 FaF: 25 LFHK: 50 

UK, nicméně dohoda dále upravuje situace při vzniku vícenákladů, 

méněnákladů nebo potenciálním získání dodatečné dotace, které by poměr 

dělení modifikovaly 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy či připomínky.  

 

Prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/:  

Informace k běžné agendě ohledně projektové činnosti je možné nalézt v zápise 

z jednání Kolegia děkana.  

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Doc. Kučera /Studijní záležitosti – Farmacie/:  

• Počet studentů zapsaných ke studiu v programu Farmacie je k dnešnímu dni 334. 

• Z důvodu ukončení původní akreditace budou studenti převedeni do akreditace 

stávající. Dotčení studenti byli informováni vedoucí Studijního oddělení Ing. 

Navrátilovou, technicky bude změna realizována v SISu. 

• Rektorát UK pracuje na možnosti vydávání trojjazyčných diplomů, tj. v českém 

a anglickém jazyce i v latině. 

• Během letních měsíců vypořádal Rektorát UK připomínky k úpravě Studijního 

a zkušebního řádu Univerzity Karlovy, nyní probíhají práce na paragrafovém znění. 

• Novela zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, bude umožňovat přestup na jinou 

fakultu v rámci jedné vysoké školy.  

o Na zapracování veškerých úprav v návaznosti na novelu zákona bude mít 

univerzita 1 rok a fakulty 2 roky. 

• Od 1. října 2024 startuje nový projekt ESF+, v rámci kterého vznikne na fakultě 

Centrum pedagogických kompetencí v gesci doc. Krátkého a doc. Kitsona. 

o Základní kurz pedagogických dovedností proběhne ve dvou termínech: 18. 

října 2024 a 8. listopadu 2024. 

• Schůzka k připravované reakreditaci studijního programu Farmacie se uskuteční 10. 

října 2024 od 15:00 v zasedací místnosti děkanátu. 

 

H. Janovcová otevřela diskuzi. 

Doc. Boušová se zeptala, jaký je počet studentů, kteří se budou převádět ze staré do stávající 

akreditace. 

Ing. Navrátilová odpověděla, že se jedná o 64 studentů programu Farmacie, z nichž většina 

má přerušené studium. Dále 1 student programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 

a 1 student programu Odborný pracovník v laboratorních metodách. 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 



Prof. Nachtigal /Studijní záležitosti – Anglická výuka, laboratorní diagnostika ve 
zdravotnictví/: 

• Do prvního ročníku studijního programu Pharmacy se zapsalo 44 studentů (cca 70 % 

tvoří studenti z Íránu, cca 30 % z Jižní Koreji a z jiných zemí). 

o V rámci úvodu do studia byly studentům poskytnuty standardní informace ke 

studiu a Studijnímu informačnímu systému. 

o Na základě požadavku zahraničních studentů, aby jim byly převedeny stupně 

prospěchu do zahraniční klasifikační stupnice, bylo rozhodnuto, že studenti 

získají tabulku přepočtů, ale sami vyučující nebudou převody provádět.  

• Do studijního programu Pharmaceutical Sciences nastoupila jedna studentka. 

• Po posledním termínu zápisu do programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví je 

zřejmé, že budou vytvořeny tři studijní skupiny namísto očekávaných dvou.  

• V kombinované formě studia vznikne jedna skupina, stejně tak v programu 

Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví. 

 

H. Janovcová otevřela diskuzi. 

Dr. Hradiská Breiterová se dotázala, zda budou v anglickém jazyce vytvořeny dvě nebo tři 

studijní skupiny. 

Prof. Nachtigal odpověděl, že ve SISu jsou připravené tři, ale budou nakonec pouze dvě.  

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Prof. Štaud /Vědecká činnost/:     

• Gratulace prof. Jahodářovi, jehož publikace s názvem Farmaceuticky významné 

semenné rostliny byla v Soutěži vysoce kvalitních monografií na UK oceněna jako 

významná monografie UK. 

• Do prvního ročníku doktorského studia nastoupí 39 doktorandů (z toho 24 

zahraničních a 15 z České a Slovenské republiky). Poprvé je pro ně uspořádán 

seznamovací týden vč. úvodu do studia a přednáška k projektům Grantové agentury 

Univerzity Karlovy.  S konceptem seznamovacího kurzu přišel Mgr. Jan Rataj, který se 

ujal i celé organizace. Fakulta Mgr. Ratajovi děkuje. 

• V pondělí 23. září 2024 se uskutečnilo první setkání k vědě a grantům, na kterém 

zazněly mj. informace ohledně kofinancování doktorandů a jejich příjmů. 

• Dne 24. září 2024 proběhlo setkání proděkanů pro vědeckou činnost s prorektorem 

pro vědeckou a tvůrčí činnost prof. Krištoufkem. 

• Součástí vědeckého portálu je nově přehled získaných vědeckých ocenění akademiků 

i studentů, který připravilo Vědecké oddělení z iniciativy vedoucí oddělení Mgr. 

Dršatové. 

H. Janovcová otevřela diskuzi. 

Doc. Červený předal aktuální informaci ze zasedání Rady vysokých škol. Poslanecká sněmovna 

ČR, která projednává novelu zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, předložila nový 

návrh tohoto zákona ve zcela jiném znění, než se doposud projednával. RVŠ se proti tomu 

významně ohradila. 

 



Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/:  

• V souvislosti s novelou zákona č. 181/2014 Sb., o kybernetické bezpečnosti, bude 

proveden technologický upgrade všech webových stránek fakulty spojený zároveň 

s jejich revizí a redesignem. 

o Na činnosti se budou podílet mj. kolegové z Oddělení vnějších a mezinárodních 

vztahů Ing. Marek a Ing. Škop, bude však třeba součinnost a vstřícnost všech 

vlastníků obsahu webu. 

• Na základě Rámcové dohody č. 05/2024 se stala společnost KARO reklama s. r. o. 

dodavatelem fakultních propagačních materiálů, zároveň dojde k rozšíření nabídky 

o nové druhy zboží. 

o Díky sponzorskému daru společnosti Zentiva byla již novým dodavatelem 

vyrobena trička pro studenty prvních ročníků. 

o Z důvodu omezení skladových zásob je pro objednání většího množství 

propagačních předmětů třeba informovat Ing. Toufarovou alespoň 30 dní před 

termínem dodání. 

• Probíhá natáčení videa určeného k propagaci oboru farmacie pro online akci Readycon 

2024 ve spolupráci s Česká lékárna holding, a. s., Farmaceutickou fakultou Masarykovy 

univerzity a Českou odbornou společností klinické farmacie ČSL JEP.  

o Poděkování Petru Čechovi, který je tváří tohoto videa. 

• Zahajujeme další ročník Univerzity třetího věku, poděkování dr. Kudláčkové za 

přípravu. 

• Poděkování všem členům organizačních týmů za veškerý čas věnovaný akci Noc vědců. 

o Na intranetu jsou umístěny letáky s pozvánkou, program a další dokumenty k 

vytištění. 

o Výstava Proměny farmacie zůstane v koridoru instalována i nadále v rámci 

oslav 55. výročí založení fakulty. 

• V nejbližších dnech budou rozeslány pozvánky na oslavy 55. výročí založení fakulty pro 

fakultní veřejnost. 

• Personální změny na Rektorátu UK: 

o Nová tisková mluvčí a vedoucí Oddělení komunikace Mgr. Lucie Přívětivá. 

o Nová vedoucí Odboru zahraničních vztahů Mgr. Sylvie Boumová, univerzitní 

referentka pro Zaměstnaneckou mobilitu ERASMUS+ Mgr. et Mgr. Markéta 

Beťková, univ. referentka programu Fond mobility a univ. referentka programu 

POINT Ing. Kamila Verfelová. 

• Pochvala za Erasmus+ zaměstnanecké mobility s jiným zaměřením než jazykové 
kurzy anglického jazyka. 

o Možnost přihlašování od 16. září 2024 prostřednictvím IS Věda (fakultní termín 

9. října 2024). 

• Poděkování všem, kteří se podíleli na propagaci fakulty v médiích. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 



• Mephared 2: 

o Brzy budou dokončeny železobetonové konstrukce, probíhají práce na 

příčkách a rozvodech vzduchotechniky v budově děkanátů.  

o Probíhají přípravy Dodatku č. 4 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 8. 8. 2023 mezi 

„Společností MEPHARED – BAK & SYNER“ a Univerzitou Karlovou. 

o V rámci kontroly Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy byly zakázky 

shledány jako bezproblémové. 

o Je v přípravě veřejná zakázka na laboratorní nábytek, autoklávy aj. 

• Dle novely zákona č. 181/2014 Sb., o kybernetické bezpečnosti, nesmí být používán 

software, kterému již není poskytována podpora výrobce.  

o Operačnímu systému Windows 10 končí podpora v roce 2025. Vzhledem 

k tomu, že by některé starší počítače nezvládly přechod na Windows 11, došlo 

k výměně PC v učebně 2250. Postupně budou probíhat i výměny starších 

notebooků. 

• Dle vyjádření Investičního a provozně technické oddělení nezpůsobily povodně škody 

na majetku fakulty. Pokud by byl někdo povodněmi zasažen, může se obrátit na vedení 

FaF nebo Rektorát UK pro pomoc. 

 

H. Janovcová otevřela diskuzi. 

Doc. Sklenářová se zeptala, zda se budou na financování výměny počítačů z důvodu přechodu 

na Windows 11 podílet katedry. 

Prof. Zimčík uvedl, že prostředky by měly být zajištěny z Programu na podporu strategického 

řízení a projektu Netpharm. Nutnost výměny se nyní nebude týkat přístrojů, které fungují se 

systémem Windows 10, kde je však doba poskytované podpory delší. Dodal, že každý nákup 

vybavení by měl být konzultován s Centrem informačních technologií. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy ani připomínky.  

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/:  

• Informace z porady tajemníků 

o Kvestor Univerzity Karlovy Mgr. Maňásek informoval, že v rámci kanceláře 

kvestora vzniklo Oddělení metodiky a řízení investic pod vedením Mgr. Josefa 

Beránka, které má mj. za úkol sledovat vícezdrojové financování a zajišťovat 

komunikaci s fakultami ohledně investic a financování. 

▪ Byla představena metodika k vnitrobankovním postupům a treasury 

specialistka Ing. Hana Nejedlá přiblížila možnosti využití kontokorentu, 

který bude univerzitě pravděpodobně poskytovat Komerční banka. Jak 

již z podstaty produktu vyplývá, slouží ke krátkodobému financování 

(např. zajištění cash flow v případě předfinancování projektu apod.). 

• Kolegiem děkana bylo schváleno Opatření děkana č. 13/2024 Systematické hodnocení 

technicko-hospodářských pracovníků a pracovníků dělnických profesí na FaF UK. 

o Pravidelné hodnocení bude probíhat každé dva roky, u vedoucích pracovníků 

jednou ročně. 

• Bylo zpracováno nové Opatření děkana č. 12/2024 Provádění doplňkové činnosti. 



o Cílem je pravidelná rekalkulace nákladů a sledování, aby veškerá doplňková 

činnost byla ekonomicky rentabilní. Veškerá stávající doplňková činnost bude 

od 1. 1. 2025 zařazena pod základní sazbu režie, 21 %. 

o Nově byla založena doplňková činnost – nákup čajů od společnosti Mediate s. 

r. o., s níž fakulta uzavřela smlouvu. Recepturu na tyto čajové směsi poskytla 

Katedra farmakognozie a farmaceutické botaniky. Čajové směsi budou 

nabídnuty zaměstnancům fakulty za zvýhodněné ceny.  

• Byla zveřejněna Výroční zpráva o činnosti za rok 2023, zároveň je k dispozici několik 

výtisků. 

• Na základě nového Opatření rektora č. 21/2024 – „Pravidla pro zadávání veřejných zakázek v 

rámci Univerzity Karlovy“, které nabylo účinnosti od 1. 7. 2024 a na základě „Metodického 

doporučení k nákupu chemikálií, laboratorního materiálu a potřeb na Univerzitě Karlově“ 

(vydané Odborem veřejných zakázek RUK dne 2. 9. 2024, zpřístupněno na Intranetu UK dne 3. 

9. 2024) bylo aktualizováno Opatření děkana k zadávání veřejných zakázek č. 14/2024. Byl 

aktualizován organizační pokyn tajemnice č. 3/2023 Směrnice k hospodaření 

s hmotným a nehmotným majetkem. 

o Aktualizována je evidence tzv. OTE majetku (hmotný majetek s hodnotou  

od 1 000 Kč do 4 999,99 Kč s dobou použitelnosti delší než 1 rok, který však 

nemá charakter dlouhodobého drobného hmotného majetku). Na katedrách 

bude nadále evidován nehmotný majetek v hodnotě 1 000 Kč – 6 999,99 Kč. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty.  

 

 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK  

Dr. Jirkovský uvedl, že většina komisí AS UK od posledního termínu zasedání AS FaF UK 

nezasedala, a přednesl tedy informace pouze ze zasedání komise pro vědu a petiční komise 

AS UK. 

• Komise pro vědu AS UK: 

o Komise se zabývala oficiálním materiálem Kritéria pro habilitační řízení a řízení 

ke jmenováním profesorem na Univerzitě Karlově. 

• Petiční komise AS UK: 

o Komise projednávala otázku přijímacího řízení na 3. lékařské fakultě 

a rigorózního řízení na Katolické teologické fakultě. 

 

Dr. Kudláčková následně sdělila, že Komise pro třetí roli AS UK se bude na následujícím 

zasedání zabývat dokumentem týkajícím se pietního vydání časopisu Forum. Bližší informace 

budou AS FaF UK poskytnuty až po projednání věci.  

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 



Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 

 

5. Podmínky pro přijetí do bakalářského, magisterského a navazujícího magisterského 

studijního programu pro akademický rok 2025/2026, akreditovaných v českém jazyce  

Doc. Roh jako předkladatel uvedl bod a předal slovo proděkanovi pro studijní záležitosti doc. 

Kučerovi. 

Doc. Kučera uvedl, že návrh již byl prodiskutován, a po zapracování drobných připomínek ze 

strany Rektorátu UK je nyní předkládán Akademickému senátu FaF UK ve finálním znění. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2025/2026 do 

magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia, do 

bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 

v prezenční a kombinované formě studia a do navazujícího magisterského studijního 

programu Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční formě 

studia. 

 

 

6. Podmínky pro přijetí do magisterského a navazujícího magisterského studijního 

programu pro akademický rok 2025/2026, akreditovaných v anglickém jazyce 

Doc. Roh jako předkladatel návrhu uvedl bod a předal slovo proděkanovi pro bakalářské 

a navazující magisterské studium a studium v anglickém jazyce prof. Nachtigalovi. 

Prof. Nachtigal uvedl, že i u tohoto dokumentu již proběhlo připomínkování a odsouhlasení 

Rektorátem UK. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2025/2026 do 

magisterského studijního programu Pharmacy v prezenční formě studia a navazujícího 

magisterského studijního programu Pharmaceutical Sciences v prezenční formě 

studia. 

 

7. Odlišné podmínky pro přijetí do magisterského studijního programu Farmacie pro 

akademický rok 2025/2026 v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, 

a dále dle čl. odst. 3 Řádu přijímacího řízení UK pro přijetí uchazečů do studijního 

programu Farmacie 

Doc. Roh uvedl bod a poděkoval za předem zaslaný dotaz vznesený senátory a zodpověděl jej. 



• Předpokládá se přijetí 25 uchazečů. Z čeho ten limit 25 lidí vyplývá? Máme představu, 

jak tato nabídka je pro studenty LF lákavá? Co když bude zájem výrazně větší? 

o Vzhledem k tomu, že bylo třeba stanovit konkrétní hranici a neměli jsme 

zkušenosti z předchozích let, byl stanoven počet 25 studentů. Nejedná se však 

o nepřekročitelnou hranici. Do akademického roku 2024/2025 se podle těchto 

podmínek přihlásili čtyři uchazeči, z nichž tři skutečně nastoupí ke studiu.  

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK schvaluje odlišné podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2025/2026 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční formě studia 

v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách. 

 

 

8. Předběžné podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 

programech na FaF UK pro akademický rok 2025/2026 

 

Doc. Roh jako předkladatel návrhu uvedl bod a předal slovo proděkanovi pro vědeckou 

činnost a doktorské studium prof. Štaudovi. 

Prof. Štaud nejprve popsal schvalovací proces, kdy budou předběžné podmínky po schválení 

Akademickým senátem FaF UK zaslány k připomínkování Rektorátu UK, a poté se jimi již ve 

finální podobě bude opět zabývat AS FaF UK. Následně se vyjádřil k dotazům zaslaným 

předem. 

• Podmínky přijetí u programů Ph.D. studia – chyba v číslování bodů, někde je 3. a 4. 

bod místo 1. a 2. (je to jen formátování). 

o Nedostatky zapracuje Vědecké oddělení. 

• Předložené předběžné podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských 

studijních programech se téměř shodují s podmínkami pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech pro akademický rok 2024/2025. V čem spočívá 

uváděná minimální odlišnost (krom data)? 

o Hlavním rozdílem jsou skutečně jiné roky a jiné počty studentů (odhady). 

Prorektor pro vědeckou a tvůrčí činnost prof. Krištoufek informoval, že by 

v dokumentu měla být zmíněna kombinovaná forma studia, ještě bude řešeno. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK projednal předběžné podmínky pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech na FaF UK a s uvedeným návrhem předběžných 

podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2025/2026 souhlasí. 

 

9. Výpůjčka prostor v budově Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové za účelem 

provozování kantýny 



 

Doc. Roh na úvod sdělil, že provozovatelka kantýny platí za spotřebované energie a další 

zúčtovatelné položky, vlastní nájem není stanoven, protože by provoz nebyl ekonomicky 

rentabilní. Navrhuje dál pokračovat ve stávajícím nastavení smlouvy. Následně zodpověděl 

předem zaslané dotazy a připomínky senátorů a členů Legislativní komise AS FaF UK. 

• V dokumentu by mělo být specifikováno, na jakou smlouvu je odkazováno. Tedy číslo 

smlouvy, pokud smlouva číslo má, což bych předpokládal. 

o Máme připraveno číslo smlouvy i s detaily, bude uvedeno. 

• V dokumentu je uvedeno, že bufet se nachází v 1. podlaží, což formálně není správně. 

Bufet se nachází v 1. patře, nebo také v 2. nadzemním podlaží. 

o Kantýna se nachází ve dvou podlažích, jak v 1., kde je sklad, tak v 2., kde se 

nachází samotná provozovna. Bude uvedeno jednoznačně. 

• V návrhu není specifikováno, jak bude smlouva ukončena. Je pouze uvedeno, že 

smlouva bude prodloužena „do doby stěhování fakulty do nového kampusu“. Bude 

zde stanovena ze strany FaF nějaká dostatečně dlouhá výpovědní lhůta? 

o Navrhována je platnost smlouvy do konce roku 2026, jelikož kolaudace budov 

projektu Mephared 2 musí proběhnout do června 2026, ale po ní bude ještě 

následovat zatím blíže nespecifikovaná doba potřebná pro přestěhování ze 

stávajících budov. Při dřívějším opuštění prostor na Akademika Heyrovského 

lze smlouvu vypovědět s jednoměsíční výpovědní dobou. Trvání smlouvy je 

možné též prodloužit. 

• Je možné zjistit, kolik fakultu stál provoz kantýny od r. 2018 (opravy, úpravy prostor 

apod.)? 

o V roce 2019 byla zapojena klimatizace, to byl největší výdaj (90 000 Kč), 

následně se jednalo již jen o náklady spojené se zajištěním provozu nákladního 

výtahu (od r. 2018 se jedná o 9 000 Kč/rok) a za opravy v součtu za 6 let cca 

38 000 Kč (tj. 6 400 Kč/rok). Jedná se nicméně stále o výdaje na správu budovy 

fakulty. 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK projednal záměr uzavřít dodatek smlouvy o výpůjčce prostor Farmaceutické 

fakulty UK v Hradci Králové, budova Jih, a vyjadřuje s ním souhlas. 

 

 

10.  RŮZNÉ 

Místopředsedkyně AS FaF UK H. Janovcová požádala o schválení zápisu ze 7. zasedání AS 

konaného dne 26. 6. 2024, který měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování 

a obdrželi jej s předstihem. 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

 



Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis ze 7. zasedání AS konaného dne 26. 6. 2024. 

 

Hana Janovcová následně požádala přítomné senátory o hlasování o určení termínů konání 

voleb do Akademického senátu Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2025 – 31. 1. 2028, 

a to ve dnech 11. a 12. 11. 2024.  

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK určil konání voleb do Akademického senátu Univerzity Karlovy pro funkční 

období 1. 2. 2025 – 31. 1. 2028 ve dnech 11. a 12. 11. 2024. Volby proběhnou úplně 

elektronicky. Další podrobnosti a časový harmonogram voleb stanoví a vyhlásí dílčí 

volební komise. 

 

Dále místopředsedkyně AS FaF UK požádala o hlasování o jmenování dílčí volební komise ve 

složení doc. Lukáš Červený, dr. Petr Matouš a Mgr. Enikő Šikorová. 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 19-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK jmenoval dílčí volební komisi ve složení doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D., 

PharmDr. Petr Matouš, Ph.D., a Mgr. Enikő Šikorová. 

 

Následně vyzvala místopředsedkyně AS FaF UK Janovcová přítomné senátory k hlasování 

o schválení dokumentu o technických podrobnostech organizace průběhu a zabezpečení 

voleb do AS UK pro funkční období 1. 2. 2025 – 31. 1. 2028. 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 20-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schvaluje dokument o technických podrobnostech organizace, průběhu 

a zabezpečení voleb do Akademického senátu Univerzity Karlovy pro funkční období 

1. 2. 2025 – 31. 1. 2028. 

 

Představenstvo AS FaF UK předložilo termíny následujících zasedání senátu, a to dne 23. října, 

20. listopadu a 18. prosince 2024 a 8. ledna 2025 s výhradou možných změn. 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 19-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 23. 10., 20. 11., 18. 12. 2024 

a 8. 1. 2025 od 14:00 s výhradou možných změn. 

 



Senátor Bc. Tomáš Ptačin informoval o obtížné situaci, do které se dostali studenti na koleji 

Na Kotli, kde od 2. září 2024 probíhají práce spojené s rekonstrukcí koupelen a kuchyní na 

bloku A3. To souvisí s omezeným přístupem ke koupelnám, kuchyním a pitné vodě a zvýšenou 

hlučností. Rekonstrukce by měla probíhat po dobu šesti měsíců, což znamená zásah do 

zimního i letního semestru včetně zkouškového období. Hlavním problémem pak je, že 

ubytovaní studenti neobdrželi žádné oficiální informace o probíhající rekonstrukci ani jejím 

harmonogramu. Pracující dělníci jsou navíc často pod vlivem alkoholu a v nekuřáckých 

prostorách koleje kouří.  

Bc. Ptačin dále informoval, že nejen zasažení studenti se rozhodli pro sepsání petice, která 

bude předána vedoucí Kolejí a menz Ing. Borůvkové, a zároveň bude odeslána na Koleje 

a menzy Univerzity Karlovy. Touto peticí budou studenti požadovat snížení kolejného o 50 % 

od doby zahájení rekonstrukčních prací, po dobu trvání zkouškového období omezení 

pracovních hodin řemeslníků od – do a vznik zprávy obsahující jasné informace o tom, kterých 

prostor konkrétně se rekonstrukce týká, kdy bude probíhat, kdy skončí, jak to ovlivní provoz 

koleje, která bude zaslána všem ubytovaným.  

H. Janovcová doplnila, že petice bude předána nejprve Ing. Borůvkové, a až následně případně 

Akademickému senátu Univerzity Karlovy a Kolejím a menzám Univerzity Karlovy, a otevřela 

diskuzi.  

Doc. Roh uvedl, že petici podporuje a sám se zajde na aktuální stav podívat. Zároveň doporučil 

vyjma Ing. Borůvkové situaci projednat také s ředitelkou Kolejí a menz Univerzity Karlovy Mgr. 

Miroslavu Hurdovou, členkou kolegia rektorky pro sociální záležitosti a udržitelný rozvoj Ing. 

Lenku Henebergovou a zástupkyní studentů v kolegiu rektorky ThLic. Mgr. Karolínu 

Štauberovou. S uvedeným postupem vyjádřili souhlas i prof. Zimčík, dr. Kudláčková a dr. 

Jirkovský a do diskuze se zapojil i doc. Červený. 

 

Dr. Doseděl vznesl dotaz k Opatření děkana č. 2/2024 Harmonogram akademického roku 

2024/2025. A to, zda doba pro konání zkoušky za daný akademický rok byla úmyslně zvolena 

od 1. 9. 2025 do 22. 9. 2025, což je pondělí. Dodal, že to vnímá pozitivně. 

Ing. Navrátilová uvedla, že i v předchozím akademickém roce končilo zkouškové období dne 

22. září, ale díky tomu, že se bude jednat o pondělí, získají studenti jeden den navíc. 

Doc. Kučera doplnil, že zahraniční studenti často nechápou rozdíl mezi víkendem a pracovním 

dnem, takže v neděli často chtěli ještě komunikovat, proto též kvituje. 

 

Dr. Kudláčková opětovně otevřela otázku možnosti umístění automatu na občerstvení 

v budově Mephared 1 a doplnila, že pokud jsou problémem náklady na jeho zřízení, prosí 

o vyjádření Investičního a provozně-technického oddělení, o jaké konkrétní náklady by se 

jednalo. 

Prof. Zimčík odpověděl, že se nejedná o problém výše nákladů na zřízení automatu. Toto téma 

bylo vedením fakulty opakovaně projednáváno, ale stále není objasněno, jakým způsobem by 

zde bylo možné provozovat komerční činnost kvůli odpisům DPH. 

Ing. Vlčková doplnila, že na základě předchozích žádostí projednávala věc s tajemnicí LF HK 

Ing. Tlapákovou. Bohužel budova Mephared 1 byla postavena s tím, že zde nebude probíhat 

žádná komerční činnost, ale pouze výzkum, vývoj a výuka. LF HK jako správce budovy 

Mephared 1 na možnost umístění prodejního automatu nepřistoupí, a to mj. v souladu 

s vyjádřením vedení Univerzity Karlovy, které striktně nedoporučilo umístění jakékoli 



komerční činnosti do této budovy. Byly zvažovány opravdu různé alternativy vč. provozu Kolejí 

a menz, bohužel ani to není možné. 

Mgr. Reguli se dotázal, zda v budovách Mephared 2 již možnost zakoupení občerstvení bude. 

Ing. Vlčková odpověděla, že ano, protože je kombinace všech činností řešena od počátku 

příprav projektu. 

Doc. Roh doplnil, že vedení LF HK obdrželo k možnosti občerstvení na Mephared 1 i právní 

rozbor situace. V prostorách Mephared 2 bude zřízeno dvoupodlažní gastro zařízení s jedním 

patrem vyhrazeným pouze pro zaměstnance a studenty a kavárna v atriu. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.  

 

Místopředsedkyně AS FaF UK H. Janovcová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila 

zasedání senátu v 15:57 h. 

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

Ověřily: Hana Janovcová, doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 12. 10. 2024. 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 8. zasedání konaném dne 25. září 2024 

 

Usnesení 8-1: AS FaF UK schválil program 8. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 8-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 8-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 8-4: AS FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2025/2026 do magisterského studijního programu Farmacie 

v prezenční formě studia, do bakalářského studijního programu 

Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční a kombinované 

formě studia a do navazujícího magisterského studijního programu 

Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční 

formě studia. 

Usnesení 8-5: AS FaF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 

2025/2026 do magisterského studijního programu Pharmacy 

v prezenční formě studia a navazujícího magisterského studijního 

programu Pharmaceutical Sciences v prezenční formě studia. 

Usnesení 8-6: AS FaF UK schvaluje odlišné podmínky pro přijetí ke studiu pro 

akademický rok 2025/2026 do magisterského studijního programu 

Farmacie v prezenční formě studia v souladu s §49 zákona č. 111/1998 

Sb., o vysokých školách. 

Usnesení 8-7: AS FaF UK projednal předběžné podmínky pro přijímací řízení pro 

studium v doktorských studijních programech na FaF UK a s uvedeným 

návrhem předběžných podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 

2025/2026 souhlasí. 

Usnesení 8-8:  AS FaF UK projednal záměr uzavřít dodatek smlouvy o výpůjčce prostor 

Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové, budova Jih, a vyjadřuje s ním 

souhlas. 

Usnesení 8-9:  AS FaF UK schválil zápis ze 7. zasedání AS konaného dne 26. 6. 2024. 

Usnesení 8-10:  AS FaF UK určil konání voleb do Akademického senátu Univerzity 

Karlovy pro funkční období 1. 2. 2025 – 31. 1. 2028 ve dnech 11. a 12. 

11. 2024. Volby proběhnou úplně elektronicky. Další podrobnosti 

a časový harmonogram voleb stanoví a vyhlásí dílčí volební komise. 

Usnesení 8-11:  AS FaF UK jmenoval dílčí volební komisi ve složení doc. PharmDr. Lukáš 

Červený, Ph.D., PharmDr. Petr Matouš, Ph.D., a Mgr. Enikő Šikorová. 

Usnesení 8-12:  AS FaF UK schvaluje dokument o technických podrobnostech 

organizace, průběhu a zabezpečení voleb do Akademického senátu 

Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2025 – 31. 1. 2028. 

Usnesení 8-13:  AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 23. 10., 

20. 11., 18. 12. 2024 a 8. 1. 2025 od 14:00 s výhradou možných změn. 

Usnesení 8-14:  AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 



 

Zapsala: Hana Janovcová 

Ověřila:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 


